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       Kołobrzeg, dnia 13 września 2017 r. 

BRM.0002.35.2017.K 

 

Protokół Nr 35/2017 

 

z XXXV sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 13 września 2017 r. o godzinie 

9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 

 

Porządek obrad sesji ustalony przez Wiceprzewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

      3a. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2017 – 2024, 

4) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2017, 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Kołobrzeg, 

6) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.303.2017.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r., 

7) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.304.2017.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r., 

8) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.305.2017.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pod nazwą „Przebudowa  

ul. Łopuskiego – budowa ścieżki rowerowej”, 

2) zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, 

3) utworzenia placówki wsparcia dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej 

przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu, 

4) zmiany Statutu Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa 

Herberta, 

5) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3  

im. Marynarzy Polskich w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 

im. Marynarzy Polskich w Kołobrzegu, 

6) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4  

im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego w Kołobrzegu, 

7) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5  

z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II w Kołobrzegu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II  

w Kołobrzegu, 

8) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6  

im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 

 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu, 
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9) przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 8  

im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 8 im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza w Kołobrzegu, 

10) przekształcenie Zespołu Szkół w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

nr 9 w Kołobrzegu, 

11) zatwierdzenia do realizacji przez Gminę Miasto Kołobrzeg projektu pn. „RÓWNY 

START – zwiększenie dostępu do edukacji przedszkolnej dla dzieci 3 i 4 – 

letnich oraz dzieci z niepełnosprawnościami na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

12) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej, 

13) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 86 w obrębie 4 przy  

ul. T. Rafińskiego, 

14) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/3, 

16/4, 16/5, 25/2, 25/3, 26 oraz części działek nr 25/4 i 28 w obrębie 6 przy  

ul. Przesmyk i ul. Wschodniej, 

15) sprzedaży nieruchomości zabudowanej nr 4/1 obręb 10, położonej w Kołobrzegu 

przy ul. Bałtyckiej 22, 

16) sprzedaży lokalu użytkowego nr LU 2, położonego w Kołobrzegu przy  

ul. Katedralnej 4, 

17) sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 8, położonego w Kołobrzegu przy al. św. Jana 

Pawła II 19, 

18) sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców 

i udzielenia bonifikaty, 

19) oddania w dzierżawę na okres 3 lat, części działki nr 9/9 w obrębie 6 położonej  

w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej, 

20) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji  

w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata 2018 – 2020, 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji 

Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów 

środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg  

i Gminy Kołobrzeg, 

22) przyjęcia stanowiska przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie poparcia wniosku 

Zarządu Portu Morskiego Kołobrzeg Sp. z o.o., 

23) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków, 

24) ustalenia stawki opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Miasto Kołobrzeg, 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie uznania za użytek ekologiczny „Ekopark 

Wschodni” terenów leżących we wschodniej części Kołobrzegu, 

26) uzgodnienia przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew 

będących pomnikami przyrody (Park im. gen. J. H. Dąbrowskiego), 

27) uzgodnienia przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew 

będących pomnikami przyrody (Bulwar im. Marynarzy Okrętów Pogranicza), 

28) uzgodnienia przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew 

będących pomnikami przyrody (Park im. 18 Marca), 
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29) wyboru nowego przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Komisji 

Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg. 

5. Sprawy Komisji Rewizyjnej 

1) sprawozdanie z kontroli problemowej toku postępowania Gminy Miasto Kołobrzeg 

     (Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – w ramach inwestycji pt. „Poprawa 

     dostępności do portu – Etap II” oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku 

     Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej toku postępowania Gminy Miasto 

     Kołobrzeg (Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – w ramach inwestycji 

     pt. „Poprawa dostępności do portu – Etap II”, 

2) sprawozdanie z kontroli problemowej realizacji wykonanych projektów 

     budowlanych pod kątem ich wykorzystania w latach 2012 – 2016. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 34/2017 z XXXIV sesji, która odbyła się 14 lipca 2017 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel 

otworzył XXXV sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  

Przewodniczący powitał: Radnych, Pana Janusza Gromka – Prezydenta Miasta; Jerzego 

Wolskiego i Pana Jacka Woźniaka - Zastępców Prezydenta Miasta; Przewodniczących Rad  

i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami Wydziałów 

Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał wyróżnionych tytułami: Honorowy Obywatel Miasta 

Kołobrzegu i Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, wszystkich zaproszonych gości oraz media 

kołobrzeskie a także mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję  

z obrad sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 

radnych. Radny nieobecny nieusprawiedliwiony Henryk Bieńkowski. Jest to wymagane 

quorum, by obrady były ważne. Radni elektronicznie potwierdzili obecność na sesji. Nie było 

chętnych do dyskusji nad porządkiem obrad. 

 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 

materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  

 

Na wniosek Prezydenta Miasta z dnia 6 września 2017 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy  

o samorządzie gminnym do porządku obrad sesji został wprowadzony nowy  

punkt 3a. o treści: 

„Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego, 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024, 

4) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2017, 
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5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg, 

6) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.303.2017.K Wojewody 

      Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r., 

7) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.304.2017.K Wojewody 

      Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r., 

8) wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.305.2017.K Wojewody 

      Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r.” 

Zmieniony porządek obrad wraz z projektami uchwał Radni, Przewodniczący Zarządów  

i Rad Osiedli otrzymali drogą elektroniczną oraz w wersji papierowej. 

 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

 

Pan Prezydent Miasta przedłożył Radzie sprawozdania z wykonania uchwał Rady. 

Natomiast Zastępca Prezydenta, pan Jerzy Wolski, przedstawił informację  

o przeprowadzonych przetargach. Obie informacje zostały przedstawione również w wersji 

papierowej i stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierali: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zapytał  o „Krótki przetarg – zamontowanie zabawek na 

placu zabaw. Kiedy została podpisana umowa i jaki jest czas na realizację? 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

który powiedział, że został rozstrzygnięty drugi przetarg, zwiększono środki. Umowa jest 

jeszcze niepodpisana. Termin realizacji wynosi 80 dni od jej podpisania.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki poruszył sprawę budowy sali gimnastycznej w SP nr 3.  

„W budżecie nie było środków na jej budowę. Wówczas przewidywałem, że tak naprawdę tej 

sali w tym roku nie będzie. Może być tak, że ktoś źle przygotowuje specyfikację. Pan 

Prezydent powinien się temu przyjrzeć.” 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „To nie jest sprawa specyfikacji. Te przetargi nie doszły do 

skutku, ponieważ ceny surowców poszły w górę. Będą dwa wyjścia – albo odstąpić albo 

dołożyć z budżetu.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki, ad vocem: „Chyba pan wybrał złego nauczyciela.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko – „Radny Zarzycki ma rację.” 

 

Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Dziś mamy za małą 

kwotę w budżecie na tę inwestycję. Jest dziś ogłaszany trzeci przetarg i mam nadzieję, że 

ktoś się zgłosi. Będziemy dążyć do zwiększenia środków.  

 

Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „To ja byłem twórcą pomysłu budowy sali.” 

 

Pan radny Sławomir Kargul, Wiceprzewodniczący Rady: „Skoro budowa jest 

niedoinwestowana, to dlaczego nie wystąpiono do Rady o zwiększenie środków?” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski zapytał, dlaczego nie ma zmiany w budżecie dot. tej sali?” 
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Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych odpowiedział, że nie 

ma dlatego, że nie zebraliśmy żadnej oferty.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła wniosek formalny o zamknięcie listy mówców.  

 

Głosowanie nad wnioskiem: 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak 1 głosu.  

Rada jednogłośnie poparła wniosek o zamknięcie listy mówców.  

 

Na liście mówców byli zapisani: pan radny Krzysztof Plewko, pan Grzegorz Czakański, 

Skarbnik Miasta. 

Za zamknięciem listy mówców głosowało 11 radnych, 8 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Zgodnie z wolą Rady Przewodniczący zamknął listę mówców. 

Przewodniczący udzielił głosu radnym zapisanym na liście mówców. 

Pan radny Krzysztof Plewko, który zwrócił się do Pana radnego Ireneusza Zarzyckiego  

z apelem o zakończenie tej dyskusji. 

 

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta: „ Sprawa zwiększenia środków nie jest taka 

prosta. Państwo określacie „limit zobowiązań”. Ostatni limit był z lipca. Prezydent przewiduje 

zdarzenia i dzisiaj w WPF są zwiększenia limitów. Próbujemy zawierać tak umowy, aby 

zamykały się w latach i w ramach udzielonego limitu. Umowy można zmieniać, ale nie  

w takich zakresach, jakie by sobie życzył  wykonawca. Na komisjach nie było dużej dyskusji. 

Limit zwiększono o kwotę 1 350 000 złotych. To nie jest tak, że nie przewidujemy. Zawsze 

próbowałem Państwa przekonywać, że WPF jest ważnym dokumentem.  

 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący zamknął dyskusję. Cała dyskusja została nagrana na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

Radni złożyli interpelacje i zapytania do Prezydenta Miasta. 

 

Pani radna Karolina Szarłata-Woźniak złożyła trzy interpelacje: 

 „1) interpelacja dot. zakupu i montażu zabawek;  

2) interwencja Straży Miejskiej przy ul. Wschodniej; 

3) zmiana podgrzewania wody w budynku przy ul. 1-go maja.” 

 

Pan radny Sławomir Kargul  w sprawie porządku przy pawilonach na ul. Unii Lubelskiej 40.” 

 

Pani radna Danuta Czepczyńska – „Trzy lata nie jestem radną RM, ale śledzę obrady. Moi 

wyborcy zwrócili się z prośbą, aby przybliżyć sprawy uzdrowiska. Dla kuracjusza, który 

mieszka w Ikarze zieleń Ekoparku jest niedostępna. Chyba nie o to chodzi ustawodawcy.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska – „Zwiększenie patroli Straży Miejskiej i Policji wokół placów 

zabaw, przeniesienie stacji rowerowej, prośba o interwencję w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich.” 

 

Oprócz powyższych radnych, swoje interpelacje złożyli również: Aneta Cieślicka, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Ireneusz Zarzycki, Dariusz Zawadzki, Krzysztof Plewko, 

Ryszard Szufel, Artur Dąbkowski. 
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Punkt 3a podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy 

finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jerzy Wolski -Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawił 

Pan radny Sławomir Kargul  – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Pani radna Aneta Cieślicka,  Pani radna Krystyna Strzyżewska, Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Pan radny Jacek Kalinowski. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cała 

dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem  uchwały w sprawie udzielenia w roku 

2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  Brak głosu pani Anety Cieślickiej, Marcina 

Beńko i Krzysztofa Plewko. 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/498/17 

w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego. 
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Punkt 3a podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jerzy Wolski -Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka  – Przewodnicząca Klubu, która przekazała że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały.. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Krzysztof Plewko, który powiedział, że również poprze zmiany w budżecie 

miasta, ponieważ są tam zapewnione środki na zejście na plażę. 

 

Pani radna Aneta Cieślicka zapowiedziała, że będzie zabierała głos wówczas, jeżeli będzie 

miała odmienne zdanie. 

 

Pani radna Krystyna Strzyżewska zapowiedziała, że poprze te zmiany. Pani radna na 

poprzedniej sesji wskazywała na to, że wiele inwestycji zostało wykreślonych z budżetu, 

powodem tego jest brak wykonawców. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o to, czy tych procedur nie można przesunąć. 

 

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta: „Staramy się uelastyczniać. Kolejne zmiany  

przewidują zwiększenie limitów na ul. Plażową. W tym roku można ogłosić przetarg.  Jeżeli 

planujemy inwestycję i zakończenie w grudniu, jest taka instytucja, jak wydatki 

niewygasające. Zmiany w budżecie są średnio raz na dwa tygodnie.” 
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Pan radny Krzysztof Plewko: „Czy możemy liczyć na to, że ta ulica Plażowa wróci?.” 

 

Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Oczywiście, że tak. 

Planujemy zrobić projekt, którego wykonanie zlecimy w tym roku. Wierzę, że przed czasem 

wakacyjnym uda się to wykonać. Mam nadzieję, że Urząd Morski wyda zgodę na przejście 

przez wydmę. My nie rezygnujemy z inwestycji. Jeżeli nie są rozstrzygnięte przetargi, to 

ogłaszamy kolejne. Jest problem z płatnościami. Pierwsze płatności będą w 2018 r. Dlatego 

prosimy o przyjrzenie się WPF i te inwestycje tam są.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Mnie również niepokoją wypadające inwestycje. Pan nie 

poczuwa się do winy. Ktoś zawala sprawę i nie potrafimy przeprowadzić inwestycji. Na rok 

następny będą środki unijne. Jeżeli chodzi o inwestycje, to świadczy o tym, że to jest źle 

zarządzane. Tu chodzi o ludzi. Inwestycje w wielu miejscach są nieudane.” 

 

Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Nie podzielam zdania 

pana radnego, jeżeli chodzi o ulicę Czarnieckiego. Trwają rozmowy z mieszkańcami. My  

dostrzegamy jeszcze inny problem, jeżeli chodzi o przetargi. Gro inwestycji jest, czy też 

będzie dofinansowana z innych środków. Cały czas staramy się, żeby szybko ogłaszać 

przetargi. Mamy świadomość tego, ze gro inwestycji będzie wykonywana w przyszłym roku.” 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki stwierdził, że z ubolewaniem wysłuchał tej dyskusji. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cała 

dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

1 przeciw, 1 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: pani radnej Krystyny Strzyżewskiej  

i pana radnego Krzysztofa Plewko.  

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/499/17 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2017 r. 

 

Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Punkt 3a podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jerzy Wolski -Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka  – Przewodnicząca Klubu, która przekazała że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska  do projektu 

uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosów: Artur Dąbkowski, Danuta Wilk, 

Krzysztof Plewko, Aneta Cieślicka. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/500/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2017 – 2024. 

 

Punkt 3a podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w roku 2017 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Janusz Gromek – Prezydent Miasta. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinia stanowi załącznik do protokołu.   

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka  – Przewodnicząca Klubu, która przekazała że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że uchwały dotyczące zobowiązań 

finansowych zapadają bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady. Tak, więc do podjęcia tej uchwały wymagane jest 10 głosów za. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2017: 

W głosowaniu u udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 

radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu.  

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 58 ust. 2 ustawy o samorządzie 

gminnym podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/501/17 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w roku 2017.  

 

Punkt 3a podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta.  

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Członek Klubu. Klub nie wniósł uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

wstrzyma się od głosu przy tym projekcie uchwały z uwagi na to, ze on dotyczy podmiotów 

gospodarczych. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli:  

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta: „Przyszłoroczny budżet będzie trudny do 

uchwalenia. Każde ograniczenie dochodów będzie miało na to wpływ. Musimy zapewnić 

płace pracownikom samorządowym. Jest  rewolucja z dostosowaniem systemu szkolnictwa. 

Wzrost podatków trudno oszacować. Jeżeli chodzi o dochody, to w kraju klasyfikujemy się na 

370 miejscu. Pozostałe dochody klasyfikują nas na 270 miejscu. Jeżeli chodzi o podatki, to 

one nie są drastyczne. Gmina pracuje na to, aby było więcej turystów. Proszę Państwa  

o zrozumienie. Z ekonomicznego punktu widzenia ta podwyżka jest nam potrzebna.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Z wieloma argumentami Pana Skarbnika się zgadzam. 

Stawianie nas przed takim dylematem, że wzrosną wynagrodzenia nauczycieli jest nie na 

miejscu. Jest to nieprzekonujące. W przypadku tego projektu uchwały nie będę mógł 

zagłosować za, bo uważam, że urząd nie wychodzi naprzeciwko mieszkańcom. Co do 

inwestycji – wszystkie inwestycje, które zostały źle przygotowane przechodzą na następny 

rok.” 

 

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem): „Bardziej bym się 

cieszył z tego, gdyby dochody pozwoliły na pokrycie wydatków. Jeżeli chodzi o subwencję, to 

kwotę subwencji dzieli się po uchwaleniu. Wskazuję Państwu pozycje, które mogą zwiększyć 

pulę wydatków.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki w trybie głosu (Ad Vocem): „Podtrzymuje swoje zdanie  

a tłumaczenie uznaje za niezasadne.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko: „Na spotkaniu mówiono, że uciekają nam podatki. My 

praktycznie sami pozbawiamy się pieniędzy. Znam sprawy, kiedy decyzję z 2010 r. na 

zabudowę pensjonatowo – hotelową w 2012 r. zmieniono na mieszkaniówkę. Te podwyżki 

są mało znaczące. Ja rozumiem Pana Skarbnika. Zamiast 21 złotych dostajemy 70 groszy. 

Ja będę się upierał przy tej sprawie i proszę o wyjaśnienia”. 

 

Pan Grzegorz Czakański, Skarbnik Miasta: „Ja nie wskazywałem tej okoliczności, jako 

jedynej. Jest to jeden z problemów, który wynika z planowania. Staramy się przeciwdziałać 

takim postepowaniom. Trzeba pilnować tych niedogodności, które w planach są. 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Nie zawsze da się zapisać prawami 

sytuacje, które się zdarzają. Zapraszam państwa do współpracy z Klubem Radnych 

Platformy Obywatelskiej. Okazuje się, że inwestorzy są o krok do przodu.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko: „Jestem daleko od tego, żeby Panu Skarbnikowi zarzucać 

cokolwiek. Uważam, że powinniśmy o tych sprawach podyskutować szerzej.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cała 

dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg: 

W glosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

1 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Nie głosował radny Sławomir Kargul. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/502/17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3a podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.303.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego 

z dnia 21 sierpnia 2017 r. 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jacek Woźniak - Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

2.  Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak, 

Przewodniczącą Komisji. Komisja w wyniku głosowania: 0 za, 0 przeciw, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu nie wyraziła stanowiska do projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska 

do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że każdy z 

Członków Klubu zagłosuje według własnego uznania.   

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska i każdy  

z Członków Klubu zagłosuje według własnego uznania.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował stanowiska 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Krystyna Strzyżewska: „W tej sprawie trwała długa dyskusja na posiedzeniu 

Komisji. Wojewoda kwestionuje definicje, które były zawarte w uchwałach. Te definicje nie 

mogą naruszać przepisów prawa wyższego rzędu. Wojewoda inaczej interpretuje przepisy 



13 

 

prawa. Drugim punktem spornym jest wskaźnik powierzchni zabudowy. My liczyliśmy to, co 

jest nad ziemią a wojewoda wskazuje, że też, to co jest pod ziemią. Osoby, które głosowały 

na Komisji były za interpretacją wojewody wyrażona w tym rozstrzygnięciu nadzorczym. 

Nadmienię, że sprawa w sądzie będzie długotrwała.” 

 

Pani Agnieszka Orczyńska - Radca prawny: „Odnosząc się do słów Pani radnej, to nie 

wiadomo ile to będzie trwało. Zgodnie z ustawą, ta sprawa powinna się rozpocząć w terminie 

30 dni. Jeżeli na etapie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, to będzie szybko. Uchwała 

nie została zakwestionowana w całości. Ona wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty 

ogłoszenia. Dopóki nie będzie prawomocnego wyroku, to starosta powinien zawiesić 

postepowanie. Jeżeli państwo nie zaskarżycie, po 30 dniach nie będzie tych zapisów a organ 

będzie musiał sięgać do zapisów zawartych w innych przepisach. Pani Naczelnik uważa, że 

nie można do nich sięgać, ponieważ one nie są  związane z planem.” 

 

 Pani radna Izabela Zielińska: „Uchwały planistyczne są bardzo skomplikowane. Dlaczego 

urząd stosuje inną definicje niż ta, która jest w rozporządzeniu? Dlaczego Urząd pozwala 

sobie na takie dowolności? Czy inwestor będzie mógł budować wyżej i intensywność 

zabudowy większa? Czy to będzie z korzyścią dla inwestora, czy miasta? czy inwestor 

będzie mógł realizować inwestycję?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „My szanujemy 

przepisy prawa powszechnie obowiązującego. Uczymy się na swoich błędach.  Jeżeli chodzi 

o wysokość zabudowy, to w rozporządzeniu znajduje się wyjaśnienie, w jaki sposób mierzy 

się wysokość budynku. To jest zupełnie inne postrzeżenie zabudowy, niż planistyczne. Dla 

nas nie ma tutaj sprzeczności w tych dwóch sformułowaniach.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Dlaczego wojewoda to rozstrzyga przy pojęciach 

planistycznych?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Trudno mi na to 

odpowiedzieć. Ta skarga jest jedyna ścieżką, która może to rozstrzygnąć. Biorąc to pod 

uwagę będziemy analizować, jak rozstrzygnąć tą kwestie na przyszłość. Inwestor – 

oczywiście będzie to inaczej określona wysokość. U nas nie mogłaby przekraczać 20 m 

n.p.m. W rozstrzygnięciu wojewody – od najniższego poziomu terenu. Tutaj zyskuje 

inwestor. Nie będziemy mieli wpływu na to, jak te budynki będą realizowane. Musimy 

wiedzieć, co chcemy osiągnąć. Na przyszłość będziemy szukali innych rozwiązań, aby 

osiągnąć ten cel.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Co będzie, jeżeli odstąpimy?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „To wszystko zależy 

od tego, jak do tego podejdziemy. Starosta mógłby się nad tym pochylić i oddać swoim 

indywidualnym rozwiązaniom. My mówimy o wysokości zabudowy.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Odczytuje to, jako zbyt daleko idącą 

ingerencję wojewody w kompetencje samorządu.” 

 

Pan radny Marek Młynarczyk: „Uważam, że wojewoda dobrze to zrobił. Nie ma żadnego 

problemu, żeby wnieść poprawki do uchwały. Takie kompetencje ma Rada i to są proste 

rzeczy. Uważam, że nie powinniśmy zaskarżać tego rozstrzygnięcia. 
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Pani Agnieszka Orczyńska - Radca prawny: „Taka propozycja wchodzi w grę, ale w grę 

wchodzi wtedy cała procedura planistyczna. Moim zdaniem Państwo powinniście spróbować. 

W tym rozporządzeniu pojawia się definicja zabudowy, ale w grę wchodzi sprawa celowości. 

Dla jasności spróbujcie państwo i skorzystajcie z tej możliwości.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Sama też mam wątpliwości. Czy nie lepiej iść w tym 

kierunku, aby to rozstrzygnął Wojewódzki Sąd Administracyjny, żebyśmy mieli pełną jasność 

w tej sprawie?” 

 

Pan radny Sławomir Kargul: „Uważam, ze zasadnym byłoby przyjęcie tych trzech uchwał. 

Natomiast, jeżeli Wojewódzki Sąd Administracyjny nakaże nam zmienić te zapisy, to wtedy 

musimy się do tego zastosować.” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Chciałbym wiedzieć, jak inne miasta określają tą wysokość. 

Jeżeli mówimy o sądach, to obawiam się, że odwlekamy inwestycje na parę lat. Zasada jest 

jedna, żebyśmy określali od poziomu gruntu. Jestem przeciwny zaskarżaniu.” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „każdy sobie 

definiuje sobie elementy, które są dla niego.” 

 

Pani radna Aneta Cieślicka: „Byłam skłonna, żeby iść z tym do sądu. Natomiast znając 

długość postępowań przed sądami, będzie to trwało bardzo długo. Myślę tutaj też  

o przedsiębiorcach, bo też dla nich każda minuta, godzinna jest na wagę złota. W tej chwili 

przedsiębiorcy dostali fajny zapis, taki bonus. Od pracowników będzie zależało, jak stworzą 

inne dokumenty. Co do tych kolejnych uchwał wojewoda pójdzie tym tropem. Liczę na to, że 

przedsiębiorcy będą wyrozumiali.” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Uchwała wchodzi  

w życie 16 września i od tego momentu będzie obowiązywała. Teraz zależy od tego, jak 

zachowają się przedsiębiorcy i starosta. Jako miasto i radni możemy tylko zyskać składając 

taką skargę.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „My mamy dbać o interes miasta.” 

 

Pani radna Aneta Cieślicka w trybie głosu (Ad Vocem): „To jest decyzja poszczególnych 

inwestorów. Mamy świadomość tego, że postępowanie starosty będzie zawieszone.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem): „ Czy w tej kwestii wypowiedziała 

się Miejska Komisja Urbanistyczna?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Wszystkie projekty 

są przedstawiane tej komisji. Jeżeli jest negatywna opinia, to jej wskazania są analizowane.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem): „ Czy w tym przypadku komisja się 

zbierała i to analizowała? 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Nie odpowiem 

Panu  na to pytanie.” 
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Pan radny Bogdan Błaszczyk: „Zazdroszczę wielu z was tej pewności. Od rozstrzygania 

sporów prawnych jest sąd. A tutaj jest właśnie spór prawny. Bez względu  na wszystko nie 

powinniśmy dzielić włos na czworo. Uważam, ze bez wahania powinniśmy zagłosować za 

tymi uchwałami.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska zawnioskowała o 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Pan radny Marek Młynarczyk w trybie głosu (Ad Vocem): „Jeżeli sąd rozstrzygnie, że 

wojewoda ma rację, to jak wykonamy tą uchwałę?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Tak, jak po wejściu 

w życie uchwały. Jeżeli inwestor zechce skorzystać z innych definicji i starosta na to pójdzie, 

to nic się nie zadzieje. To, co zakładaliśmy w uchwale nie zostało osiągnięte.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Uważam, ze  termin nad poziom morza nie powinien być 

użyty. Po co mamy iść do sądu, który w swoich orzeczeniach pisze, że nie można używać 

definicji, które są sprzeczne z aktami wyższego rzędu. Trudno przyznać racje osobom, które 

chcą sądowego rozstrzygnięcia. Uporządkujmy przez urzędników te sprawy.” 

 

Pani radna Wioletta Dymecka zwróciła uwagę na to, że radni nadużywają definicji (Ad 

Vocem). „Problem jest taki, że cały czas każdy z nas będzie miał wątpliwości. Z wyrokami się 

nie dyskutuje. Mieszkańcy maja do nas pretensje o to, ze nie broniliśmy nazwy Walki 

Młodych. Walczmy do końca o to, co sami uchwaliliśmy.” 

 

Pan Jerzy Wolski - Zastępca Prezydenta ds. gospodarczych: „Wszyscy dalej mamy 

wątpliwości. Proponowałbym, żeby to rozstrzygnął sąd. Każda sytuacja jest inna.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Nie mogę pogodzić się z tym, ze nie 

jesteśmy władni tego, jak kreować rzeczywistość. Wola Rady była inna i tutaj podzielam glos 

Pani radnej Zielińskiej, Cieślickiej, Dymeckiej i Pana radnego Błaszczyka, Kargula.” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Interpretacja starosty, oby nie, spowoduje zastój inwestycji 

w tym rejonie. Inwestorzy chcą inwestować a my im zablokujemy.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Jestem zdumiona łowami Pana radnego Jacka 

Kalinowskiego. Żyjemy w kraju jeszcze demokratycznym.” 

 

Pani radna Aneta Cieślicka: „Apeluje do Państwa radnych, aby nie atakować innych 

podniesionym głosem.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Każdy z nas ma swoje priorytety.” 

 

Pan radny Marek Młynarczyk: „Jeżeli dzisiaj się zabezpieczamy, to po co idziemy do sądu? 

Jeżeli po to, żeby wygrać, to nie musimy nic zmieniać. To wymaga większej pracy. Wszystkie 

pozostałe uchwały będą miały wadę prawną.” 

 

Pan radny Sławomir Kargul: „ Nie chciałbym tkwić w błędzie do końca kadencji. Jeżeli sąd 

uzna, ze wojewoda miał rację, to wtedy na przyszłość będę wiedział, jak te sprawy mają 

wyglądać.” 
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Pan radny Jacek Kalinowski: „Jeżeli w kolejnych planach wykreślimy nad poziom morza, to 

na jedno wyjdzie.” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Wojewoda 

stwierdził nieważność dwóch punktów dot. definicji. Wojewoda nie stwierdził nieważności 

dalszych ustaleń zawartych w uchwale.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cała  

dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji  

ds. Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi 

na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.303.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego z 

dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 

6 radnych, 9 przeciw odrzuceniu, 4 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła wniosku Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych i tym samym nie odrzuciła projektu uchwały. 

Wniosku nie przyjęto. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.303.2017.K Wojewody 

Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

6 przeciw, 3 wstrzymały się od głosu.  

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/503/17 w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze 

Nr P-1.4131.303.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r. 

 

Za ogłoszeniem dłuższej przerwy po dwóch uchwałach głosowało 19 radnych, 0 

przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

 

Punkt 3a podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.304.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego 

z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jerzy Wolski - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

2.  Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak, 

Przewodniczącą Komisji. Komisja w wyniku głosowania: 0 za, 0 przeciw, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu nie wyraziła stanowiska do projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska 

do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że każdy  

z Członków Klubu zagłosuje według własnego uznania.   

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub jest przeciwny temu projektowi uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest przeciwny temu projektowi 

uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził 

głosowanie nad wnioskiem Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu 

uchwały w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.304.2017.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 

7 radnych, 8 przeciw odrzuceniu, 4 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, ze Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku Komisji 

ds. Budżetowo – Gospodarczych i nie odrzuciła projektu uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.304.2017.K Wojewody 

Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 6 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/504/17 w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze  

Nr P-1.4131.304.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r. 

 

Punkt 3a podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.305.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego 

z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jerzy Wolski - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

2.  Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak, 

Przewodniczącą Komisji. Komisja w wyniku głosowania: 0 za, 0 przeciw, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu nie wyraziła stanowiska do projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska 

do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub nie 

zajął jednolitego stanowiska. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub jest przeciwny temu projektowi uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest przeciwny temu projektowi 

uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził 

głosowanie nad wnioskiem Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu 

uchwały w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.305.2017.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 

6 radnych, 9 przeciw odrzuceniu, 4 wstrzymało się od głosu. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła wniosku Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych i tym samym nie odrzuciła projektu uchwały.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze Nr P-1.4131.305.2017.K 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

6 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXV/505/17 w sprawie wniesienia skargi na Rozstrzygnięcie Nadzorcze  

Nr P-1.4131.305.2017.K Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 21 sierpnia 2017 r. 

 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady zarządził przerwę w obradach do godziny 1505. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
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Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji 

celu publicznego pod nazwą „Przebudowa ul. Łopuskiego – budowa ścieżki 

rowerowej” 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 

Jerzy Wolski - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2.  Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pan radny Sławomir Kargul zapytał o wytrzymałość ścieżki rowerowej bez krawężników. 

 

Pan Karol Królikowski, Naczelnik Wydziału Komunalnego, który powiedział, że te wytyczne 

pochodziły z Wydziału Komunalnego. Pan Naczelnik powiedział, że to technicznie da się 

zrobić i że tam nie będzie krawężników. Ta ścieżka będzie wykonywana m.in. w obrębie 

platanów, które są pomnikiem przyrody. Prace przy pomnikowej alei będą wykonywane 

ręcznie. Między platanami dla zachowania niezbędnych warunków wodnych ścieżka 

zostanie wykonana z nawierzchni mineralnej na podbudowie kruszywa naturalnego bez 

obrzeży betonowych. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Szanowni Państwo, nie ma znaczenia odkąd dokąd ścieżka. 

Czy na zewnątrz mostu? Czy Urząd od tego odchodzi? 

 

Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Ścieżka będzie biegła 

na Kanale Drzewnym. Zlecono projekt wykonania kładki takiej, jak na ul. Łopuskiego. 

Zmieścimy się z ciągiem pieszym i rowerowym.” 
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Pan radny Dariusz Zawadzki: „Czy przy tej inwestycji nie będzie naruszona konstrukcja 

drzew?” 

 

Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Mówiłem Państwu o 

tym, że zespół i projektant doszli do wniosku, że nawierzchnia ścieżki rowerowej na 

podbudowie kruszywa naturalnego będzie najlepsza i nie zaszkodzi platanom.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko: „Czy to będzie takie samo czerwone kruszywo, jakie jest na 

ścieżce do Grzybowa?” 

 

Pan Karol Królikowski, Naczelnik Wydziału Komunalnego: „Nawierzchnia ma być 

mineralna. Jaki to będzie kolor, tego jeszcze nie ma.” 

 

Pani radna Aneta Cieślicka: „Jeżeli nie mamy wpływu na wybór nawierzchni, to proszę 

wziąć pod uwagę nasze sugestie. Prośba, aby ta nawierzchnia była inna.” 

 

Pani Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych: „Od samego początku 

mówiliśmy, że to jest trudny teren. Tam prace będą wykonywane ręcznie. Zwrócimy na to 

uwagę.” 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektroniczny, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uzgodnienia 

realizacji inwestycji celu publicznego pod nazwą „Przebudowa ul. Łopuskiego – budowa 

ścieżki rowerowej”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/506/17 

w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pod nazwą „Przebudowa 

ul. Łopuskiego – budowa ścieżki rowerowej”. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kołobrzegu 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię przedstawiła 

Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinie przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/507/17 

w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia 

dziennego prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinie przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego 

prowadzonej w formie opiekuńczej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/508/17 

w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego prowadzonej w formie 

opiekuńczej przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Regionalnego 

Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Przewodniczący Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinie przedstawiła 

pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Statutu Regionalnego Centrum Kultury 

w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta: 
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W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/509/17 

w sprawie zmiany Statutu Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa 

Herberta. 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 im. Marynarzy Polskich w Kołobrzegu  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. Marynarzy Polskich w Kołobrzegu 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Wiesław Parus - 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za wszystkimi projektami uchwał 

dotyczącymi przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkól podstawowych nr 3,  

nr 4, nr 5, nr 6, nr 8 oraz Zespołu Szkól w Kołobrzegu w ośmioletnie szkoły podstawowe.   

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze 

wszystkie projekty uchwał w sprawie przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkól 

podstawowych nr 3, nr 4, nr 5, nr 6, nr 8 oraz Zespołu Szkól w Kołobrzegu w ośmioletnie 

szkoły podstawowe.   

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze wszystkie projekty uchwał w sprawie 

przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkól podstawowych nr 3, nr 4, nr 5, nr 6, nr 

8 oraz Zespołu Szkól w Kołobrzegu w ośmioletnie szkoły podstawowe.   

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze wszystkie projekty 

uchwał w sprawie przekształcenia dotychczasowych sześcioletnich szkól podstawowych  

nr 3, nr 4, nr 5, nr 6, nr 8 oraz Zespołu Szkól w Kołobrzegu w ośmioletnie szkoły 

podstawowe.   

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 3 im. Marynarzy Polskich w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 3 im. Marynarzy Polskich w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/510/17 

w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 im. 

Marynarzy Polskich w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. 

Marynarzy Polskich w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego  

w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Bohaterów I Armii Wojska 

Polskiego w Kołobrzegu 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

 

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych były przedstawione wcześniej i były pozytywne. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 4 im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego w Kołobrzegu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 4 im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Dwa głosy nie zostały oddane: radna Wioletta 

Dymecka i radny Dariusz Zawadzki. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/511/17 

w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4  

im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Bohaterów I Armii Wojska Polskiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II 

w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi  

im. Jana Pawła II w Kołobrzegu 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych były przedstawione wcześniej i były pozytywne. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II w Kołobrzegu  
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w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  1 osoba nie głosowała radny Dariusz Zawadzki. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/512/17 

w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5  

z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych były przedstawione wcześniej i były pozytywne. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 

6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/513/17 

w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6  

im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 im. 

Janusza Korczaka w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 8 im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza  

w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 8 im. kpt ż. w. Konstantego 

Maciejewicza w Kołobrzegu 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych były przedstawione wcześniej i były pozytywne. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 8 im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza w Kołobrzegu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 8 im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/514/17 

w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 8  

im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 8 im. kpt ż. w. Konstantego Maciejewicza w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenie Zespołu Szkół  

w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 9 w Kołobrzegu, 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

Projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady 

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych były przedstawione wcześniej i były pozytywne. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przekształcenie Zespołu Szkół w Kołobrzegu w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 9 w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała radna Krystyna Strzyżewska. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/515/17 

w sprawie przekształcenie Zespołu Szkół w Kołobrzegu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 9 w Kołobrzegu. 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg projektu pn. „RÓWNY START – zwiększenie dostępu do 

edukacji przedszkolnej dla dzieci 3 i 4 – letnich oraz dzieci z niepełnosprawnościami 

na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg” 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych Pan Jacek Woźniak przedstawił Radzie projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.   

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinie przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go poprze. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez Gminę 

Miasto Kołobrzeg projektu pn. „RÓWNY START – zwiększenie dostępu do edukacji 

przedszkolnej dla dzieci 3 i 4 – letnich oraz dzieci z niepełnosprawnościami na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/516/17 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez Gminę Miasto Kołobrzeg projektu pn. 

„RÓWNY START – zwiększenie dostępu do edukacji przedszkolnej dla dzieci 3 i 4 – 

letnich oraz dzieci z niepełnosprawnościami na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 

Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja w wyniku głosowania: 0 za, 0 

przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu, nie wypracowała stanowiska do projektu 

uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji. Komisja w wyniku głosowania: 0 za, 0 przeciw, 4 osoby 

wstrzymały się od głosu, nie wypracowała stanowiska do projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata - Woźniak - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wypracował wspólnego 

stanowiska do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub będzie 

głosował według własnego uznania. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował wspólnego 

stanowiska.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli:  

Pan radny Krzysztof Plewko: „Szanowni Państwo, ja mam zastrzeżenia do tego projektu 

uchwały z uwagi na to, że wojewoda za zastrzeżenia do wysokości zabudowy n.p.m. W dniu 

wczorajszym miałem telefon od osoby, która jest członkiem Miejskiej Komisji Urbanistycznej  

i powiedziała mi, że nie pracowała nad tym projektem uchwały.” W tym miejscu Pan radny 

przytoczył treść interpelacji radnego Jacka Kalinowskiego oraz odpowiedź Prezydenta 

Miasta. ‘Czy faktycznie Miejska Komisja Urbanistyczna pracowała nad tymi projektami 

uchwał?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Odpowiadając na to 

pytanie, Pan Prezydent opracowując ten plan przedstawia go odpowiednim instytucjom do 

uzgodnienia. On jest przekazywany na ręce Przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Urbanistycznej. Przepisy o planowaniu przewidują taką możliwość.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Czy Prezydent nie oczekuje takiej 

opinii?” 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Prezydent Miasta 

zawsze może prosić i skierować do Komisji. Wojewoda w poprzednich uchwałach nie 

zakwestionował tego zapisu dot. wysokości n.p.m. Ten zapis jest obowiązujący. Z tych 

uchwała usunęliśmy tylko te dwie definicje.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko podał skład Miejskiej Komisji Urbanistycznej. „Uważam, że 

powinniśmy te sprawy wyjaśnić. Takie komisje pracują w innych miastach.” 

Pan radny złożył wniosek, ab y tych projektów uchwał nie rozpatrywać do czasu wyjaśnienia. 

 

Pani Agnieszka Orczyńska, radca prawny: „Prezydent ma obowiązek wystąpienia do tej 

komisji o opinię. A to, czy ta komisja się zebrała, to jest odrębna sprawa.” 
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Pan radny Krzysztof Plewko: „Prezydent przesyła te projekty uchwał do tej komisji. Ona 

jest po to, aby pochyliła się nad tymi projektem planu. My powinniśmy to sprawdzić.  

Przypuszczam, że nikt z radnych nie wiedział, że taka komisja działa.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni wiedzą, że taka komisja działa. 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Krzysztofa Plewko 

o zmianę porządku obrad polegającą na wycofaniu projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 6 

radnych, 7 było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad, ponieważ 

wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głosów za. Uchwała pozostaje w dalszym 

procedowaniu i dyskusja dalej trwa. 

W dalszej części dyskusji udział wzięli:  

Pan radny Bogdan Błaszczyk: „ Uważam, że te wniosek nie jest zasadny. Wniosek będzie 

zasadny, jeżeli Prezydent ma obowiązek zasięgnąć takich opinii” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko zapowiedział, że w tej sprawie złoży interpelację. 

  

Pan radny Marek Młynarczyk: „Uważam, że wystąpienie Pani Danuty Czepczyńskiej było 

bardzo dobre i opinia takiego gremium powinna być. Za chwilę jestem przekonany, że ta 

uchwała przejdzie i pójdzie dalej.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Jak będzie wyglądał projekt uchwały, to 

w ostatniej fazie my decydujemy jako Rada. Wystarczy złożyć poprawkę. W pewnym czasie 

dochodzi do zderzenia praw Prezydenta Miasta z prawami Rady Miasta. Dlatego pomysł 

Prezydenta Miasta na zagospodarowanie danego terenu można przyjąć albo nie. My 

decydujemy o powierzchni zabudowy.” 

 

Pani Agnieszka Orczyńska, radca prawny: „Prezydent występując do Komisji 

Architektoniczno – Urbanistycznej wskazuje termin na wyrażenie takiej opinii. My nie musimy 

zmuszać komisji, aby ona wyrażała opinie.” 

 

Pan radny Marek Młynarczyk: „Ja doskonale wiem, co należy robić. Ja tylko uprzedzam 

fakty. Zasięgnijcie opinii mieszkańców.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko: „Ja wiem o tym, o czym mówiła Pani prawnik. Do mnie 

zadzwonił członek tej komisji urbanistycznej i dlatego na tej podstawie chciałbym tą sprawę 

zbadać. Sprawy planistyczne są bardzo trudne i dlatego takie komisje są bardzo ważne.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „ Rada nie jest władna nad tą komisją.” 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Zgadzam się z tym, co powiedziała Pani Czepczyńska. 

Wszyscy radni mówią, jak jest. Nikogo nie podejrzewam o złe intencje. Klub Platformy 

Obywatelskiej zagłosuje indywidualnie. Gro z nas jest za tym, aby nie zabudowywać tego 

terenu.” 

. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cała 

dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 

dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 2 radnych, 

11 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu.  

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie podjęła uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej. 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu działki nr 86 w obrębie 4 przy ul. T. Rafińskiego 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 

Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata - Woźniak - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wypracował wspólnego 

stanowiska do projektu uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że nikt  

z członków Klubu nie był przeciw, ale każdy zagłosuje według własnego uznania. 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub jest w stanie poprzeć projekt uchwały, ale pod 

warunkiem przyjęcia poprawki o treści: „ W § 17 pkt 2 lit.k tiret pierwszy otrzymuje brzmienie: 

- nie mniej niż 1 miejsce do parkowania na każdą jednostkę mieszkalną lub jednostkę 

apartamentową.” 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie poprze projektu uchwały. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

Pani radna Karolina Szarłata-Woźniak, która zgłosiła poprawkę o treści: „W § 17 punkt 2 

lit.k tiret pierwsze cyfrę „3” zastąpić cyfrą „2”. 

 

Pani radna Wioletta Dymecka zapytała, jak to się ma do 15%?’ 

 

Pani Monika Sielewska, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Pani Czepczyńska 

podejrzewam, ze przytoczyła zapis, jaki jest w ustawie o lecznictwie uzdrowiskowym. My 

mamy mieszane funkcje. W § 13 tego projektu uchwały jest zapis dot. przestrzegania 

przepisów ustawy o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarze ochrony 

uzdrowiskowej oraz o gminach uzdrowiskowych. Projektant czytając ten zapis musi 

przeczytać także tą ustawę i musi to stosować. To jest w zależności od tego, jaki obiekt 

będzie chciał zrealizować.” 

 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak: „Ta poprawka wyniknęła z tego, że radni mieli 

wątpliwości. Chodziło o ruch w strefie A. W tej chwili mieszkają tam bezdomni, więc dobrze 

by było ten teren uporządkować. Na posiedzeniu komisji inwestor wyjaśniał, że większość 

miejsc parkingowych chciałby umieścić pod ziemią. Wydawało się nam, że 1 do 1 jest 

nierealne, dlatego proszę o poparcie mojej poprawki.” 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Od dawna  

 

Ireneusz Zarzycki, Aneta Cieślicka, Marek Młynarczyk, Izabela Zielińska, Jacek Kalinowski, 

Dariusz Zawadzki oraz Naczelnik Wydziału Architektury, Monika Sielewska.  

 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pani radna Karolina Szarłata-Woźniak zgłosiła poprawkę do par. 17 lit.k tiret 1: cyfrę 

„3” zastąpić cyfrą „2”. 

 

Pan radny Jacek Kalinowski zgłosił poprawkę do par. 17 lit.k tiret 1: cyfrę „3” zastąpić 

cyfrą „1”. 

 

Głosowanie nad zamknięciem listy mówców: 9 za, 5 przeciw, 3 wstrzymało się od 

głosu. Na liście Pan radny Dariusz Zawadzki oraz Pan radny Ireneusz Zarzycki. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę Pana radnego Jacka 

Kalinowskiego. Głosowanie: 12 przeciw, 3 za, 4 wstrzymało się od głosu. Poprawka nie 

przeszła. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę Pani radnej Karoliny Szarłaty-

Woźniak. Głosowanie: 12 za, 2 przeciw, 3 wstrzymały się od głosu. Poprawkę przyjęto 

większością głosów. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 86 w obrębie 4 przy ul. T. Rafińskiego: 
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Za podjęciem uchwały wraz z poprawką głosowało 12 radnych, 2 przeciw, 5 

wstrzymało się od głosu.  

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/517/17 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu działki nr 86 w obrębie 4 przy  

ul. T. Rafińskiego. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/3, 16/4, 16/5, 25/2, 25/3, 26 oraz części działek nr 

25/4 i 28 w obrębie 6 przy ul. Przesmyk i ul. Wschodniej 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. O przedstawienie opinii poproszono Panią radną Karolinę 

Szarłatę -Woźniak, Przewodniczącą Komisji. 

 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Karolinę Szarłatę – Woźniak – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/3, 16/4, 16/5, 25/2, 25/3, 26 oraz części działek nr 

25/4 i 28 w obrębie 6 przy ul. Przesmyk i ul. Wschodniej: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 

Nie głosował Pan radny Marcin Beńko i Pani radna Aneta Cieślicka. 

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/518/17 w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
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przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/3, 16/4, 16/5, 25/2, 25/3, 26 

oraz części działek nr 25/4 i 28 w obrębie 6 przy ul. Przesmyk i ul. Wschodniej. 

 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

zabudowanej nr 4/1 obręb 10, położonej w Kołobrzegu przy ul. Bałtyckiej 22 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Opinie Komisji były pozytywne. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Pana radnego Sławomira Kargula – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej 

nr 4/1 obręb 10, położonej w Kołobrzegu przy ul. Bałtyckiej 22: 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Nie głosowała Pani radna Aneta Cieślicka i Pani radna Wioletta Dymecka. 

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/519/17 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości zabudowanej nr 4/1 obręb 10, położonej w Kołobrzegu przy ul. 

Bałtyckiej 22. 

 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego  

nr LU 2, położonego w Kołobrzegu przy ul. Katedralnej 4 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 
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2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Opinie Komisji były pozytywne. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Pana radnego Sławomira Kargula – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

użytkowego nr LU 2, położonego w Kołobrzegu przy ul. Katedralnej 4: 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 5 

radnych nie głosowało. 

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/520/17 w sprawie sprzedaży 

lokalu użytkowego nr LU 2, położonego w Kołobrzegu przy ul. Katedralnej 4. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego  

nr 8, położonego w Kołobrzegu przy al. św. Jana Pawła II 19 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Opinie Komisji były pozytywne. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego nr 8, położonego w Kołobrzegu przy al. św. Jana Pawła II 19: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Dwóch radnych nie głosowało. 

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/521/17 w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego nr 8, położonego w Kołobrzegu przy al. św. Jana Pawła II 19. 

 

Punkt 4 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych na 

rzecz dotychczasowych najemców i udzielenia bonifikaty 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Opinie Komisji były pozytywne. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali 

mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców i udzielenia bonifikaty. W związku z 

wejściem w życie nowej nazwy ulicy: Walki Młodych została zmieniona na al. św. Jana Pawła 

II - w § 1 punkt 2 projektu uchwały będzie: „al. św. Jana Pawła II 17/2”. 

 

Za podjęciem uchwały wraz z poprawką głosowało 16 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał 

się od głosu.  
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Stwierdzam większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/522/17 w sprawie 

sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz dotychczasowych najemców  

i udzielenia bonifikaty. 

 

Punkt 4 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres  

3 lat, części działki nr 9/9 w obrębie 6 położonej w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Opinie Komisji były pozytywne. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na 

okres 3 lat, części działki nr 9/9 w obrębie 6 położonej w Kołobrzegu przy ul. Wschodniej: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Nie głosował Pan radny Bogusław Połowniak. 

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/523/17 w sprawie oddania w 

dzierżawę na okres 3 lat, części działki nr 9/9 w obrębie 6 położonej w Kołobrzegu przy 

ul. Wschodniej. 

 

Punkt 4 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących  

w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata  

2018 – 2020 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 

radnego Wiesława Parusa – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

W dyskusji udział wzięli radni: 

 

Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki, Wioletta Dymecka oraz Prezes Zarządu "Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji" Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością - Paweł Hryciów. 

 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących  

w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata  

2018 – 2020: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu.  

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/524/17 w sprawie wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, 

będących w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. 

na lata 2018 – 2020. 

 

Punkt 4 podpunkt 21 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych 

lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg i Gminy Kołobrzeg 

O przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem poproszono Panią radną Anetę 

Cieślicką – Przewodniczącą Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. 
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Powyższy projekt uchwały był przekazany do zaopiniowania przez związki zawodowe.  

W wymaganym ustawowym terminie swoją opinię wyraziła Rada OPZZ Powiatu Kołobrzeg. 

Opinia jest pozytywna. 

 

Prezydent Miasta przedstawił pozytywne stanowisko do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 

radnego Dariusza Zawadzkiego – Przewodniczącego Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do 

bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg i Gminy Kołobrzeg: 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu.  

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/525/17 zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. 

do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego 

na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg i Gminy Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 22 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska przez Radę 

Miasta Kołobrzeg w sprawie poparcia wniosku Zarządu Portu Morskiego Kołobrzeg 

Sp. z o.o. 

Pan radny Artur Dąbkowski, Przewodniczący Komisji Morskiej został poproszony o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Prezydent Miasta przedstawił pozytywne stanowisko do projektu wniosku. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie poparcia wniosku Zarządu Portu Morskiego 

Kołobrzeg Sp. z o.o.: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/526/17 w sprawie przyjęcia 

stanowiska przez Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie poparcia wniosku Zarządu Portu 

Morskiego Kołobrzeg Sp. z o.o. 

Punkt 4 podpunkt 23 – podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto 

Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Pani radna Karolina Szarłata-Woźniak poinformowała, że niedawno interpelowała ws. 

zmiany nazwy przystanku - w pkt 69 słowo „Garownia 1” zastąpić słowem „Kościół 1”, a w 

pkt 70 słowo „Garownia 2” zastąpić słowem „Kościół 2”. 

Głosowanie nad poprawką Pani radnej: 13 za, 1 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  

 

Reasumpcja głosowania nad poprawką: 14 za, 0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 

 

Poprawkę przyjęto większością głosów. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Miasto Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków: 

 

Za podjęciem uchwały wraz z poprawką głosowało 18 radnych, 1 przeciw, 0 

wstrzymało się od głosu.  

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/527/17 w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Punkt 4 podpunkt 24 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za 

korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg 

 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 

radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za 

korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg: 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/528/17 w sprawie ustalenia stawki 

opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 25 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uznania za 

użytek ekologiczny „Ekopark Wschodni” terenów leżących we wschodniej części 

Kołobrzegu 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. O przedstawienie opinii poproszono Panią radną Karolinę 

Szarłatę-Woźniak, Przewodniczącą Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Karolinę Szarłatę-Woźniak – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uznania za użytek ekologiczny „Ekopark Wschodni” terenów leżących we wschodniej części 

Kołobrzegu: 



42 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 3 

osoby nie głosowały. 

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/529/17 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uznania za użytek ekologiczny „Ekopark Wschodni” terenów leżących we wschodniej 

części Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 26 – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia prac 

pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami przyrody (Park im. gen. J. H. 

Dąbrowskiego) 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Uzdrowiskowa. O przedstawienie opinii poproszono Panią radną Karolinę 

Szarłatę -Woźniak, Przewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

 

Opinie dla trzech projektów były pozytywne. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Karolinę Szarłatę-Woźniak – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami przyrody 

(Park im. gen. J. H. Dąbrowskiego): 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/530/17 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami 

przyrody (Park im. gen. J. H. Dąbrowskiego). 

 

Punkt 4 podpunkt 27 – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia prac 

pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami przyrody (Bulwar im. 

Marynarzy Okrętów Pogranicza) 
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Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. O przedstawienie opinii poproszono Panią radną Karolinę 

Szarłatę-Woźniak, Przewodniczącą Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Karolinę Szarłatę-Woźniak – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami przyrody 

(Bulwar im. Marynarzy Okrętów Pogranicza): 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/531/17 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami 

przyrody (Bulwar im. Marynarzy Okrętów Pogranicza). 

 

Punkt 4 podpunkt 28 – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia prac 

pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami przyrody (Park im. 18 Marca) 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Gospodarczych został poproszony o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. O przedstawienie opinii poproszono Panią radną Karolinę 

Szarłatę-Woźniak, Przewodniczącą Komisji. 

 

Obie Komisje zaopiniowały projekt pozytywnie. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 

radną Karolinę Szarłatę-Woźniak – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami przyrody 

(Park im. 18 Marca): 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/532/17 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia prac pielęgnacyjnych w koronach drzew będących pomnikami 

przyrody (Park im. 18 Marca). 

 

Punkt 4 podpunkt 29 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru nowego przedstawiciela 

Rady Miasta Kołobrzeg do Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta Kołobrzeg 

Projektodawcą uchwały jest Klub Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” i Klub Radnych Platforma Obywatelska. O przedstawienie projektu uchwały wraz 

z uzasadnieniem poproszono przedstawiciela Klubów Radnych, Pana radnego Dariusza 

Zawadzkiego.  

Stanowiska Klubów Radnych: 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 

radnego Dariusza Zawadzkiego – Przewodniczącego Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki stwierdził, że uczestnictwo w Komisji jest bezpłatne 

i zaproponował kandydaturę Pani radnej Izabeli Zielińskiej. 
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Pan radny Artur Dąbkowski wyraził opinię, że jest to dobra decyzja o zwiększeniu liczby 

członków Komisji Mieszkaniowej do czterech przedstawicieli Rady Miasta. 

 

Pani radna Izabela Zielińska wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru nowego 

przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Komisji Mieszkaniowej przy Prezydencie Miasta 

Kołobrzeg, Panią radną Izabelę Zielińską: 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXV/533/17 w sprawie wyboru 

nowego przedstawiciela Rady Miasta Kołobrzeg do Komisji Mieszkaniowej przy 

Prezydencie Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 5. Sprawy Komisji Rewizyjnej:  

 

Podpunkt 1 - sprawozdanie z kontroli problemowej toku postępowania Gminy Miasto 

Kołobrzeg (Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – w ramach inwestycji  

pt. „Poprawa dostępności do portu – Etap II” oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej toku postępowania 

Gminy Miasto Kołobrzeg (Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – w ramach 

inwestycji pt. „Poprawa dostępności do portu – Etap II” 

O przedstawienie sprawozdania z kontroli wraz z projektem uchwały i uzasadnieniem 

poproszono Pana radnego Krzysztofa Plewko – Kierownika Zespołu Kontrolnego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Stanowisko Prezydenta było negatywne. Swoją opinię wyraził również Zastępca Prezydenta 

ds. Gospodarczych, pan Jerzy Wolski. Jego zdaniem brak jest podstaw do kierowania 

sprawy do prokuratury – „Jeśli ktoś chce to zrobić, niech to zrobi”. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 

radnego Dariusza Zawadzkiego, Przewodniczącego Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką, Przewodniczącą Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego - Członka Klubu 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

W dyskusji udział wzięli radni: 

 

Dariusz Zawadzki, Krzysztof Plewko, Sławomir Kargul, Krystyna Strzyżewska, Ireneusz 

Zarzycki, Wiesław Parus, Aneta Cieślicka oraz Zastępca Prezydenta ds. Społecznych.  
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Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan radny Sławomir Kargul złożył wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 

Głosowanie: 14 za, 1 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wniosku 

Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej toku postępowania Gminy Miasto Kołobrzeg 

(Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – w ramach inwestycji pt. „Poprawa 

dostępności do portu – Etap II” wraz ze sprawozdaniem: 

Za podjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 7 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  

Rada większością głosów nie podjęła uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji 

Rewizyjnej z kontroli problemowej toku postępowania Gminy Miasto Kołobrzeg 

(Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – w ramach inwestycji pt. „Poprawa 

dostępności do portu – Etap II” wraz ze sprawozdaniem. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie bez wniosku Komisji 

Rewizyjnej. Głosowanie: 12 za, 0 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu.  

 

Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie z kontroli problemowej toku 

postępowania Gminy Miasto Kołobrzeg (Inwestor) w sprawie uszkodzeń nawierzchni – 

w ramach inwestycji pt. „Poprawa dostępności do portu – Etap II”. 

 

Punkt 5 podpunkt 2 - sprawozdanie z kontroli problemowej realizacji wykonanych 

projektów budowlanych pod kątem ich wykorzystania w latach 2012 – 2016. 

O przedstawienie sprawozdania z kontroli poproszono Pana radnego Dariusza Zawadzkiego 

– Członka Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 

radnego Dariusza Zawadzkiego, Przewodniczącego Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 

Dymeckiej” poproszono Pana radnego Sławomira Kargula – Członka Klubu. 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego - Członka Klubu 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 

radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie z kontroli problemowej realizacji 

wykonanych projektów budowlanych pod kątem ich wykorzystania w latach 2012 – 2016: 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od 

głosu.  
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Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej 

realizacji wykonanych projektów budowlanych pod kątem ich wykorzystania w latach 

2012 – 2016. 

 

Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 

 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami zostało przesłane do 

radnych Rady Miasta drogą elektroniczną 12 września 2017 r i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

W dyskusji udział wzięli radni: 

 

Krystyna Strzyżewska, Ireneusz Zarzycki, Ryszard Szufel.  

 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pani radna Izabela Zielińska podziękowała za oddanie głosów na jej kandydaturę do Komisji 

Mieszkaniowej. 

 

Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje: 

 

Pan Przewodniczący przekazał Państwu radnym następujące informacje: 

 

1. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia 31 lipca 2017 r. przekazał 

informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miasta Kołobrzeg. 

Powyższa informacja została przekazana drogą elektroniczną wszystkim radnym. 

 

2. 31 sierpnia 2017 r. Prezydent Miasta przedłożył „Informację o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg w I półroczu 2017 r., kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej i informację z wykonania planów miejskich instytucji kultury. Informacja 

została przesłana do Państwa Radnych oraz Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli 

drogą elektroniczną. 

 

3. Prezydent Miasta pismem z dnia 8 września 2017 r. przekazał do wiadomości Państwa 

Radnych sprawozdanie z wyników finansowych spółek Gminy Miasto Kołobrzeg za I 

półrocze 2017 r. 

 

4. Prezydent Miasta przedłożył do Komisji Rady Zarządzenie Nr 84/17 z dnia 11 września 

2017 r. w sprawie priorytetów budżetowych, założeń budżetu w zakresie polityki podatkowej i 

inwestycyjnej, zakresu, zasad i trybu opracowania materiałów planistycznych do projektu 

budżetu na rok 2018 oraz założeń do wieloletniej prognozy finansowej dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg. Zarządzenie zostało Państwu przesłane drogą elektroniczną 12 września br. 

 i przekazane w formie papierowej. Zgodnie z Uchwałą Nr VIII/71/15 z dnia 12 maja 2015 r. 

zmieniającą uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów 

i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg, Komisje Rady w terminie 14 dni od otrzymania materiałów, opiniują 

przedstawioną informację. 

 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął XXXV sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg o godzinie 1950. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg - Ryszard Szufel     

 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


